
Punten voor de rondvraag commissie Sociaal Domein dato 11 juni 2018 

 

Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder R. Meijers 

AB --- ---  

CDA M. Knubben Onderwerp: concept huur- dan wel gebruikersovereenkomst gemeente 
- stichting jeugdbeweging Valkenburg met betrekking tot de zgn. 
rolschaatsbaan.  
 
Onze CDA-fractie heeft kennis genomen van een concept huur-/  
gebruikersovereenkomst voor wat betreft de rolschaatsbaan, door de 
gemeente aangeboden aan de stichting Jeugdbeweging Valkenburg.  
Wij schrokken van de inhoud die totaal geen recht doet aan de intentie 
van raad en college tot vermindering van regeldruk en de afspraak tot 
vermindering van bureaucratie ten aanzien van verenigingen en hun 
vrijwilligers. Het concept huurovereenkomst bewijst het tegendeel.  
 
Vraag 1: een uitdrukkelijk verzoek om in goed overleg met de stichting 
te streven naar vereenvoudiging en te komen tot een heldere en 
bruikbare overeenkomst die recht doet aan de eerder genoemde 
uitgangspunten.  
 
Vraag 2: de rolschaatsbaan is gebruikt als tijdelijke parkeerplaats 
tijdens de uitvoering van de centrumplannen. Conform afspraak en wat 
ons betreft vanzelfsprekend dient de gemeente zorg te dragen dat de 
rolschaatsbaan (buitenspeelplaats en activiteitenruimte voor de 
stichting en voor de jeugd uit de woonomgeving van het jeugdgebouw) 
in goede staat weer wordt overgedragen aan de stichting vóór of 
tegelijk met het aangaan van een nieuwe gebruikersovereenkomst. 
Graag de toezegging van het college in deze!  
 
Vraag 3: de stichting heeft medewerking toegezegd bij de realisering 
van een jongerenontmoetingsplek in de nabijheid van het 
jeugdgebouw. De stichting dringt erop aan deze te situeren op een 
plek buiten het terrein waarvoor de nieuwe overeenkomst zal gelden 
(mogelijkheid is daartoe aanwezig) en deze te plaatsen onder volledige 
verantwoordelijkheid van de gemeente. Kan het college dit toezeggen?  
--- 

Vraag 1 en 2 worden ter beantwoording doorgeschoven 

naar de commissie SOB van 12 juni a.s. zodat wethouder 

C. Vankan hier nader op kan ingaan. Als blijkt dat de 

antwoorden niet afdoende zijn, hoort wethouder Meijers 

dat graag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vraag 3: 

Er is in goed overleg met de stichting bepaald waar de 

JOP moet komen. Als nu wordt aangedrongen op een 

locatie buiten het terrein, is er sprake van ruis tussen de 

stichting en de gemeente. De wethouder kijkt na hoe het 

precies zit, of de locatie gewijzigd is en hij neemt 

contact op met de stichting. 

 

Reactie lid M. Knubben. 



VSP --- --- --- 

PGP H. Baaij  IVN zoekt 24 gemeentes om in 2018 en 2019 in de totaal 100 
zogenaamde Tiny Forests aan te leggen.  Een Tiny Forest is een 
dichtbegroeid, inheems bos ter grootte van een tennisbaan. Dit bos is 
niet alleen een belangrijke plek voor vlinders, vogels, bijen en kleine 
zoogdieren, maar ook voor mensen. Kinderen leren er over de 
Nederlandse natuur en buurtbewoners ontmoeten elkaar hier. Het is de 
bedoeling dat omwonenden hierbij actief betrokken worden. Verder 
maken deze 100 Tiny Forests deel uit van een wetenschappelijk 
onderzoek naar biodiversiteit, tegengaan van hittestress, waterberging 
en CO2 opslag. Aanmelden kan tot 17 juli 2018. Bekostiging is vanuit 
een extra gift van Postcodeloterij aan IVN. Wil de wethouder 
onderzoeken of Valkenburg aan de Geul in aanmerking kan komen en 
indien ja, ons aanmelden?  

De wethouder wil zeker nagaan of de gemeente hiervoor 

in aanmerking kan komen en als het kan, of de gemeente 

zich daarvoor kan opgeven. Uiteraard gebeurt dit dan in 

goed overleg met de wethouder ruimtelijke ordening c.q. 

fysiek domein. 

Op basis van de gegevens die hij tot dusver heeft gezien, 

gaat de wethouder ervan uit dat de gemeente er niet 

voor in aanmerking komt. De gemeente heeft immers al 

een bos. Als de gemeente er wel voor in aanmerking 

komt, zal de wethouder er vol op inzetten dat de 

gemeente op de lijst komt. 

VVD --- --- --- 

 


